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10.07.2023 

Emekli Sandığı Vakfı’nda, Akdeniz Bölgesi Delegeleri seçildi  
Odalar, Borsalar ve Birlik Personeli Sigorta ve Emekli Sandığı Vakfı Akdeniz Bölgesi Delege 
seçimleri, Mersin Ticaret ve Sanayi Odası (MTSO) ev sahipliğinde gerçekleştirildi. Seçilen 
yeni delegeler, Ağustos ayında Vakıf Genel Müdürlüğünde yapılacak Yönetim ve Denetim 
Kurulu seçimlerinde bölgeyi temsil edecek.  
Delege seçimi öncesi düzenlenen toplantıda konuşan MTSO Yönetim Kurulu Başkanı Hakan 
Sefa Çakır, 6 Şubat depremlerinde hayatını kaybedenleri bir kez daha andı. Sigorta ve 
Emeklilik Sandığı Vakfı’nın, Oda ve Borsalarda çalışan personellerin bir nevi sosyal güvenlik 
kurumu olduğunu belirten Başkan Çakır,  
“Bugün burada Vakfın Genel Kurulunda Akdeniz Bölgesini temsil edecek 7 Teşekkül ve 7 
üye temsilcilerinden oluşacak delegelerin seçimini yapacağız. Vereceğiniz kararla sizlerin 
geleceği olan sandığın en iyi şekilde yönetilmesi için aranızdan seçeceğiniz delegelerin 
Vakfın, Yönetim ve Denetim Kurullarında görev alması için sizlere olan desteğimizi 
esirgemeyeceğinizi bilmenizi istiyorum” diye konuştu.  
Toplantının Divan Başkanlığını yapan Mersin Deniz Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu 
Sayman Üye Atahan Çukurova, vakfın ayakta kalması için radikal önlemlerle sandığa verilen 
payların artırılıp, yeni kaynaklarla desteklenmesi gerektiğine dikkat çekti.  
Adana Ticaret Borsası Meclis Başkanı ve Vakıf Denetim Kurulu Başkanı Osman Bağış da 
yaptığı konuşmasında, Vakfın bugüne kadar çalışanların haklarını gözettiğini, bundan 
sonrada mutlaka haklarını vereceğini söyledi.  
Konuşmalarından ardından gerçekleşen seçimde, 44 teşekkül ve üye temsilcisinden oluşan 
seçim listesinde; 24 teşekkül ve 23 üye, oy kullandı. Yapılan seçim neticesinde;  
 
Vakıf Akdeniz Bölgesi Teşekkül Delegeleri şöyle;  
Mersin Ticaret ve Sanayi Odası İstiklal Koçyiğit  
Adana Ticaret Borsası Osman Bağış  
Antakya Ticaret Borsası Ünal Çolakoğlu 
Reyhanlı Ticaret Borsası Bülent Karaca 
Adana Ticaret Odası Vedat Gizer 
Anamur Ticaret ve Sanayi Odası Mehmet Tuna  
Dörtyol Ticaret ve Sanayi Odası Ercan Yıldırım  
Vakıf Akdeniz Bölgesi Üye Delegeleri ise şöyle;  
Mersin Ticaret ve Sanayi Odası Enver Akbaş  
Tarsus Ticaret Borsası Hasan Şanlı  
Adana Ticaret Borsası Turan Gökhan Öztürk  
Osmaniye Ticaret ve Sanayi Odası Abdurrahman Akın Türkoğlu  
Reyhanlı Ticaret Borsası Ufuk Tokdemir  
Kumluca Ticaret ve Sanayi Odası Mesut Bakar  
Antakya Ticaret Borsası Mustafa Girice 



 

 

 

 



25.07.2023 

Odamız Temmuz ayı meclis toplantısı meclis üyelerimizin çoğunluğunun katılımı ile yapıldı.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



31.07.2023 

Enerjisa ile abonelerden talep edilen güç artırımı ile ilgili gerekli yazışmalar yapılmış olup, 

Ayrıca İlçemiz ilgili siyasi parti temsilcilerine konu iletilmiştir. 

 

 

 



 

8.08.2023 

Yönetim Kurulu Başkanımız Orhan Sarı, Meclis Başkanımız M. İsmet Topçu, Meclis Başkan 

Yard Mehmet Kökdemir ve Yönetim Kurulu Üyeleri Mustafa Karagöz, Adnan Evci, Servet 

Demir, Fatih Doğan, Ümit Biçer Mersin Ticaret ve Sanayi Odası  Yönetim Kurulu Başkanı 

Hakan Sefa Çakır’ı ziyaret etti. Yönetim Kurulu Üyeleri İstiklal Koçyiğit ve Zeynel Aydemir’in 

de eşlik ettiği görüşmede bölge ekonomisi için önem taşıyan narenciye üretimi ve ihracatı 

değerlendirildi. Turizmin geliştirilmesi adına yapılabilecekler görüşüldü.  

“Odalar olarak birlikte hareket edip, birbirimizi tamamlayıcı çalışmalar yapmalıyız” diyen 

Başkan Hakan Sefa Çakır, narenciye mi turizm mi yol sorunu mu bölgenin önceliklerini 

belirleyip çözümleri üzerine konuşmak gerektiğini söyleyerek sorunları tek tek çözmenin önemine 

dikkat çekti. Erdemli TSO Yönetim Kurulu Başkanı Orhan Sarı da birlikte üretilecek her türlü projeye 

hazır olduklarını dile getirdi. 
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9.08.2023 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği tarafından İlçemiz Arpaçbahşiş Mahallesinde yaptırılan 8 

derslikli Anaokulu inşaatınında Oda Başkanımı Orhan SARI, Meclis Başkanımız Mehmet 

İsmet TOPÇU , Yönetim Kurulu Başkan Yardımcımız Kamil YEŞİLYURT ve İlçe Milli Eğitim 

Müdürümüz Yusuf AÇIKYÖRÜK incelemelerde bulundular.Okulumuzun yeni eğitim öğretim 

yılında faaliyete geçmesi planlanıyor. 

 

 

 

 

 

 

 

 



16.08.2023 

Ekonominin kalbi TOBB’da attı 
Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Türkiye Ekonomi Şurası, TOBB Başkanı M. Rifat 
Hisarcıklıoğlu’nun ev sahipliğinde Cumhurbaşkanı Yardımcısı Cevdet Yılmaz ve ilgili 
bakanlar ile oda ve borsa başkanlarının katılımıyla TOBB İkiz Kuleler'de yapıldı.  
Ekonomi Şurasına odamızı temsilen yönetim kurulu başkanımız  Orhan SARI katıldı. 
TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu reel sektör firmalarının son dönemde finansmana 
erişimde büyük zorluklar yaşadığını belirterek, "Özellikle KOBİ kredilerinin reel olarak 
artmaması, zincirleme etkiyle ülkenin ve sektörlerin tamamına olumsuz yansıyor." dedi. 
Hisarcıklıoğlu’nun ev sahipliğini yaptığı TOBB Türkiye Ekonomi Şurası’na, Cumhurbaşkanı 
Yardımcısı Cevdet YILMAZ ve oda-borsa başkanlarının yanı sıra; Hazine ve Maliye Bakanı 
Mehmet ŞİÖŞEK, Ticaret Bakanı Ömer Bolat, Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanı Vedat 
IŞIKHAN, Tarım ve Orman Bakanı İbrahim YUMAKLI, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mehmet 
Fatih KACIR, Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Alparslan BAYRAKTAR ile Cumhurbaşkanlığı 
Strateji ve Bütçe Başkanı İbrahim ŞENEL katıldı. 

 
 

 

 

 

 

 



24.08.2023 

Mersin’de faaliyet gösteren Oda ve Borsaların Yönetim Kurulu Başkanları, Yönetim Kurulu 

Üyeleri ve Meclis Başkanları Mersin Ticaret ve Sanayi Odası ev sahipliğinde düzenlenen 

Müşterek Toplantıda bir araya geldi. Toplantıda Mersin Ana Konteyner Liman yatırımına 

başlanması için el birliğiyle çalışılması gerektiği vurgulandı. Turizmden ticarete her alanda 

gelişimin sağlanması için ulaşım projelerinin tamamlanmasının önemine dikkat çekildi. Artan 

yatırımlarla birlikte ihtiyacı da artan mavi yakalı personel bulma konusundaki sorunun 

çözümünde meslek liseleri adres gösterilip ardından, ilçeler özelindeki talepler dinlendi.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



29.08.2023 

Erdemli Ticaret ve Sanayi Odası, TOGG’u teslim aldı. 
Türkiye genelinde 365 oda ve borsa, Türkiye’nin ilk milli ve yerli otomobili olan TOGG sahibi 
olabilmek için müracaatta bulunmuştu. Müracaatların ardından kura çekimi yapılmıştı.108. 
Sırada olan aracımızımı teslim aldık. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



01.09.2023 

TOBB bünyesinde faaliyet gösteren Komisyon ve Kurul üyeleri bir araya gelerek yapılacak 

çalışmalar üzerine istişarelerde bulundu.  

Toplantıya Ekonomi Politikası Komisyonunda yer alan Yönetim Kurulu Başkanımız  Orhan 

SARI katılmıştır. 

Komisyon ve kurulların çalışmalarını çok önemsediklerini ifade eden TOBB Başkanı 

Hisarcıklıoğlu, “Katkılarınız kendiniz, şehriniz ve ülke ekonomisi için çok önemli. Akıl akıldan 

üstündür. Bunu unutmayın. Ben her şeyi bilirim yerine istişare alışkanlığını benimsedik hep. 

Tartışacağız. Ortak aklı bulacağız” dedi.

 



8.09.2023 

2023 Yılı Ağustos Ayında Onaylanan Kapasite Raporu Sayısı Bir Önceki Aya Göre % 8,7 

arttı. 

 

 

 

 

 



10.09.2023 

Türkiye Ekonomi Politikaları Araştırma Vakfı'nın (TEPAV) 1-6 Eylül 2023 tarihleri 

arasındaki"Ekonomiye Dair Öne Çıkan Düzenlemeler Raporu yayınlandı. 

 

 



 

12.09.2023 

SMA hastası Mehmet Ali bebek ve ailesi başkanı Orhan SARI’yı ziyaret etmiştir. 

Başkanımız Orhan Sarı daha önce yapılan yardımlara ek olarak kendi hesabından ve oda 

bütçesinden yeni yardımlarda bulunmuştur.
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19.09.2023 

11-15 Eylül haftasında ekonomide yaşanan gelişmelerin derlendiği TOBB Haftalık Ekonomi 

Bülteni yayımlandı. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



26.09.2023 

AKILLI HAREKET PROJESİ 
 
Erasmus+ akıllı hareket projesi kapsamında Yunanistan, Litvanya ve Slovenya'dan gelen 
heyet Odamız Başkan Yardımcısı Mustafa Karagöz tarafından ağırlanmıştır. Heyete Lamas 
Limonu, Erdemli Muzu ve Organik Eğriçayır balı tanıtımı ve sunumu yapılmıştır. Tarihi 
değerlerimizden Akkale'ye gezi düzenlenmiştir. 
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26.09.2023 

 

Mersin Sinema Ofisi Erdemli TSO’yu ziyaret etti 

Mersin Büyükşehir Belediyesi ve Mersin Üniversitesi işbirliğinde kurulan Sinema Ofisi’nin 

çalışmaları hakkında bilgi vermek amacıyla Mersin Üniversitesi İletişim Fakültesi Öğretim 

Üyesi Doç. Dr Hakan Erkılıç ile Sinema Ofisi ekibi Erdemli Ticaret ve Sanayi Odası 

Başkanımız Orhan SARI’yı 

Mersin’in doğası, lojistik gücü ve iklim yapısıyla sinema sektörü için uygun bir platform 

olduğunu söyleyen Doç. Dr. Erkılıç, kurdukları sinema ofisi aracılığıyla yapımcı ve 

yönetmenlerle kent arasında bir köprü görevi üstleneceklerini ifade ederek, Erdemli'nin da bu 

noktada önemli bir destinasyon olduğuna dikkat çektiler. Mersin ve Erdemli'yi sinema filmleri, 

televizyon projeleri ve reklam filmleri için çekim merkezi haline getirmeyi hedeflediklerini 

anlatan Erkılıç, bölgeye artı değer kazandırma amacında olduklarını vurgulayarak işbirliği 

yapmayı istediklerini söyledi. 

Başkanımız Orhan Sarı Erdemli'nin sinema sektörü için denizi, dağları, tarihi mekanları ve 

turizm destinasyonları ile çok uygun olduğunu işbirliği için hazır olduklarını belirtti.
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BELİRLİ GÜN VE HAFTALAR 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



15.07.2023 

 
15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü yıldönümünde, Devletimizin varlığı ve milletimizin 
bağımsızlığı yolunda canını feda eden aziz şehitlerimize Allah’tan rahmet diliyor,gazilerimizi 
minnet ve şükranla anıyoruz. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



24.07.2023 

 
Çalışan ve mesleği bırakan tüm basın mensuplarımıza , yağmur , çamur , sıcak demeden 
ilçemizin haberlerini yapan yerel basınımızın emekçilerinin 24 Temmuz Gazeteciler ve Basın 

Bayramı Kutlu olsun. 

 
 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



17.08.2023 
Ülkemizin yaşadığı en büyük felaketlerden biri olan 17 Ağustos 1999 Gölcük Depremi’nin 24. 
yılında, yaşama veda eden tüm vatandaşlarımızı rahmetle anıyor, sevdiklerini kaybeden 

ailelerin acılarını paylaşıyoruz. 

 

 
 

  



23.08.2023 

Ulu Önder Gazi Mustafa Kemal Atatürk'ün “Hattı müdafaa yoktur sathı müdafaa vardır. O 

satıh bütün vatandır." sözleriyle mühürlenen ve Büyük Türk Milleti’nin zaferiyle sonuçlanan 

Sakarya Meydan Muharebesi'nin 102. yılında tüm şehitlerimizi saygı minnet ve rahmetle 

anıyoruz. 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.facebook.com/erdemlitso/photos/a.551518488344969/2071932276303575/?__cft__%5b0%5d=AZUwk6g3SJlpsMpyiuMsqxOaWsXBVCJWgyhcduoRZPb4SdDy0Yr16ef-At5i6TQBmzsVsW8F67lgp2LuT1DzBOJj3adVnyBkPXiqcTAv2bcSpR7cz9YWL4EmPhcs2wpHXWw_UPTbmTb5X8ur56CsTbtd&__tn__=EH-R
https://www.facebook.com/erdemlitso/photos/a.551518488344969/2071932276303575/?__cft__%5b0%5d=AZUwk6g3SJlpsMpyiuMsqxOaWsXBVCJWgyhcduoRZPb4SdDy0Yr16ef-At5i6TQBmzsVsW8F67lgp2LuT1DzBOJj3adVnyBkPXiqcTAv2bcSpR7cz9YWL4EmPhcs2wpHXWw_UPTbmTb5X8ur56CsTbtd&__tn__=EH-R


26.08.2023 

 
Sultan Alp Arslan'dan Gazi Mustafa Kemal Atatürk'e bize yurdumuzu kazandıran tüm şanlı 
komutanlarımızı ve ecdadımızı rahmetle, minnetle yad ediyoruz. Ruhları şad olsun. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



30.08.2023 
 
Tarihi şanlı zaferlerle dolu olan büyük Türk milletimizin, 101.Yılında 30AğustoS Zafer 
Bayramını en içten duygularımızla kutlar,başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk olmak üzere,tüm 
şehit ve gazilerimizi şükran,minnet ve rahmetle anıyoruz. 

 

 
 



11.09.2023 

 

2023-2024 eğitim- öğretim yılının tüm öğrenci, öğretmen ve velilere hayırlı olmasını temenni 

ediyor, başarı ve sağlık dolu bir yıl diliyoruz. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

19.09.2023 
 
Gazi Mustafa Kemal Atatürk başta olmak üzere, kahraman gazilerimizi ve aziz şehitlerimizi 

rahmet, minnet ve şükranla anıyoruz.  

 

 

  

 

 

 

 

 

 



21.09.2023 
Savaşların, şiddetlerin yerini sevgi,saygı ve barışa bıraktığı bir dünya diliyoruz.  

21 Eylül Dünya Barış Günü kutlu olsun. 

 

 

 

 

 
 

 

 

 



26.09.2023 

"Sevgili Peygamberimizin dünyayı şereflendirmesinin yıl dönümü olan Mevlid Kandilinin 

tüm insanlığa sevgi, huzur, barış ve kardeşlik getirmesini diliyor, bütün İslam âleminin 

mübarek Mevlid kandilini tebrik ederiz" 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


